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Overleg van 9 november 2020 met de Baskische minister-president  -  Samenwerking 
inzake digitalisering

Op 9 november 2020 vond er een digitale ontmoeting plaats tussen de minister-
presidenten van Baskenland en Vlaanderen. In 2015 ondertekenden Baskenland en 
Vlaanderen al een intentieverklaring tot samenwerking met betrekking tot cultuur, 
toerisme en klimaatverandering. Tijdens de recente ontmoeting werd beslist om de goede 
samenwerking tussen beide overheden verder uit te diepen. De minister-presidenten 
gingen akkoord om nu ook op vlak van digitalisering over te gaan tot kennisuitwisseling. 
Op die manier kunnen Baskenland en Vlaanderen bij hun herstelbeleid na corona van elkaar 
leren op vlak van cybersecurity, het verhogen van de digitale skills van de bevolking en 
connectiviteit in samenhang met het 5G-netwerk.

1. Hoe zullen Baskenland en Vlaanderen concreet vorm geven aan deze samenwerking 
rond digitalisering? Zijn er reeds concrete plannen of doelstellingen rond cybersecurity, 
het verhogen van de digitale skills van de bevolking en connectiviteit in samenhang 
met het 5G-netwerk? Zijn er verder nog domeinen binnen digitalisering waar concrete 
samenwerking zal plaatsvinden of wordt onderzocht? Wanneer zal deze nieuwe 
samenwerking van start gaan?

2. Welke onderwerpen kwamen er verder nog aan bod tijdens de digitale ontmoeting 
tussen de twee minister-presidenten?



JAN JAMBON 
MINISTER-PRESIDENT VAN DE VLAAMSE REGERING, VLAAMS MINISTER VAN BUITENLANDSE ZAKEN, 
CULTUUR, DIGITALISERING EN FACILITAIR MANAGEMENT

ANTWOORD
op vraag nr. 59 van 13 november 2020
van JORIS NACHTERGAELE

1. Vlaanderen en Baskenland ondertekenden inderdaad in 2015 een Intentieverklaring 
tot samenwerking. Dit leidde al tot vruchtbare samenwerking, zoals op het vlak van 
de culturele en creatieve industrieën, toerisme en klimaatverandering. Lehendakari 
Urkullu en ikzelf zijn vastberaden om deze samenwerking verder te zetten en uit te 
breiden via een nieuwe intentieverklaring. Vooral het thema digitalisering en ICT 
komen daarvoor in beeld. 

Met minister Tapia – bevoegd voor economische ontwikkeling en digitalisering – sprak 
ik hierover uitvoerig. Digitalisering is een cruciaal element in de herstelprogramma’s 
van de Vlaamse en Baskische regering. Er valt op dit gebied veel van elkaar te leren. 
Zeker op het vlak van cybersecurity, het verhogen van de digitale skills van de 
bevolking, en connectiviteit in samenhang met het 5G-netwerk.
Er werd ook gesproken over het delen van data, het opzetten van een bedrijf dat data 
beheert, de bouw van een centraal warehouse voor data en het opstellen van een 
regionale digitaliseringsindex.

2. Met Lehendakari Urkullu heb ik van gedachten gewisseld over de Covid-19 crisis, over 
de impact en genomen maatregelen in beide regio’s. We hebben ook gesproken over 
de economische relanceplannen die we in Vlaanderen en Baskenland hebben 
opgesteld.
Tenslotte kwam de ambitie aan bod die Vlaanderen en Baskenland delen om in te 
zetten op een regionaal netwerk van autonome regio’s in de Europese Unie. 

Op 3 december ondertekende ik samen met de Baskische president Urkullu en 22 andere 
regio's een gezamenlijke brief waarin ook de bevindingen van ons gesprek staan; 
Namelijk dat verschillende regio's voor verschillende uitdagingen staan. Regionale 
maatregelen zijn essentieel om een Europese ‘one size fits all'-benadering te vermijden.


